
Fagligt møde 20.11.06
Udtalelse fra lærerne på Erhvervsgymnasiet Bornholms Erhvervsskole   20. 11. 06

Lærerne der er forsamlet til fagligt møde på Bornholms Erhvervsskoles erhvervsgymnasium, 
udtaler følgende:

Vi støtter de aktioner, der foregår på handelsskoler landet over.

Vi havde forventet et positivt resultat af de drøftelser, der er foregået mellem HFI og 
Undervisningsministeren.  For os at se består resultatet imidlertid udelukkende af en uforpligtende 
velvillig indstilling overfor hhx problemer. Ministeren kan ikke i god tro hævde, at disse problemer 
er ukendte, og manglen på konkrete initiativer til at rette op på dem, kan ikke på nogen måde være 
et tilfredsstillende svar på de henvendelser der er rettet til ministeriet. 
Vi opfordrer ministeren til omgående at sætte konkrete initiativer i gang.
Initiativer, der sikrer, at der ikke opstår forringelser på de enkelte gymnasiale uddannelser, og at alle 
gymnasiale uddannelser opnår fuld ligestilling.
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